
Svar på interpellation från Patrik Holmberg angående SCB’s 
medborgarundersökning under rubriken grundskola.

Medborgarundersökningen ger ett genomsnitt av svar på frågan 
” Vad tror eller tycker du om grundskolan/gymnasiet i din kommun?”
Resultatet har tyvärr varit sjunkande en tid, sedan 2017, alltså även under kvartettens styre.
Det är ett väldigt övergripande resultat som inte är direkt kopplat till de indikatorer som används i 
vårt systematiska kvalitetsarbete. Det är därför svårt att ge ett kort svar på Patrik Holmbergs första 
fråga Varför.

I Skolinspektionens skolenkät för 2019 ser vi att elever och vårdnadshavare till 80-90% tycker att det 
stämmer helt eller ganska bra på många punkter, som att man får hjälp eller svårare uppgifter vid 
behov, lärarnas förväntningar, och att lärarna förklarar bra.

Speciellt roligt är det att vårdnadshavare till särskoleelever i Trelleborg är mer nöjda än 
riksgenomsnittet.

De åtgärder som efterfrågas måste i första hand kopplas till det systematiska kvalitetsarbetet för att 
leda fram till resultat i skolan. Det kommer att leda till bättre resultat i övergripande enkäter.
På politisk nivå handlar det om tydliga prioriteringar som bättre studiero, resultatfokus och 
utveckling av måltiderna. Också den höjda skolpengen med i snitt 5%, samarbete med skolverket om 
nyanländas lärande och att vara attraktiv arbetsgivare för de duktiga pedagoger är alla nycklar till en 
bra utveckling.

Den tredje frågan är om vi skäms och mitt svar är ett definitivt Nej.

Vi skäms självklart inte för det engagemang och fantastiska arbete som Bildningsnämndens personal 
gör varje dag med systematik och långsiktighet. Så blir det lite bättre varje dag.
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